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Abstract (en)
1. Process for preparing chemical paper pulps in order to bleach them, of the type in which the said pulp is treated with chlorine, then with at least
one oxygen compound, characterized in that the pretreatment with chlorine is performed with a pulp having a consistency between 5 % and 15 %,
at a temperature between 70 degrees C and 90 degrees C, with a chlorine concentration between 0.8 % and 1.5 % by weight with respect to the
weight of the pulp.

Abstract (fr)
Procédé pour la préparation des pâtes papetières chimiques en vue de leur blanchiment, du type dans lequel la dite pâte est traitée avec du chlore,
puis ensuite au moyen d'un composé oxygéné, caractérisé en ce que le prétraitement au chlore est effectué sur une pâte ayant une consistance
comprise entre 5 et 15%, à une température comprise entre 50 et 100°C, avec une concentration en chlore comprise entre 0,5 et 1,5%.
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